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Vragen van het lid Remco Dijkstra (VVD) aan de staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over het KNMI (ingezonden 15 maart 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat het KNMI meer taken uitvoert dan is vastge-
legd in de Wet op het KNMI? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het KNMI zich niet met taken buiten haar wettelijke 
taken moet bezig houden? 

Vraag 3
Kunt u aangeven op welke wijze wordt gecontroleerd welke taken het KNMI 
uitvoert en welke taken zij wettelijk heeft opgedragen gekregen? 

Vraag 4
Kunt u zeggen hoe het staat met de nota naar aanleiding van het verslag bij 
het voorstel tot wijziging van de Wet op het KNMI (Kamerstukken 32 379), die 
de Kamer al was toegezegd voor het voorjaar van 2012? 

Vraag 5
Kunt u aangeven wanneer er een nieuwe evaluatie van de Wet op het KNMI 
komt, welke vorm die evaluatie krijgt, wie de evaluatie gaat doen en wanneer 
deze gereed is?
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